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USA: Je to odporný byznys a jen a pouze zájmová lobby. Nikoliv ve prospěch, ale na úkor
těch dětí. Je mi opravdu fuk, jak pošahaná je tahle generace progresivistů, každopádně
evolučně je to evidentně slepá linka, a mělo by to taky tak zůstat. Ne oblbovat a nutit nás
všechny k tomu, že tohle je normální, že tak to má být, vyrábět podobně postižené a
nešťastné jedince, a tak to musíme respektovat. Každý, kdo toto podporuje, je stejně
zvrácený jako oni. Bez výjimky.

HOLLYWOODSKÉ CELEBRITY MAJÍ SPOUSTU TRANS DĚTÍ.

Hollywoodské celebrity mají znepokojivě vysoké procento trans dětí. Jedna celebrita říká: „Řekl mi
ve třech letech, že není chlapec”… více o tom ve videu JP Sears.

https://rumble.com/v32vdvy-jp-sears-hollywoodsk-celebrity-maj-spoustu-trans-dt-cz-titulky.html

 

Herečka Charlize Theron vychovává svého adoptivního syna Jacksona (7) od jeho tří let jako
holčičku.

Jaké to pro něj bude mít důsledky je jí fuk. Prý se tak ve třech letech rozhodl. No tak jistě. Rozhodla
se tak bezpochyby jeho zvrácená a ujetá, progresivní „matka“. Charlize má ještě adoptovanou
holčičku, kterou si pořídila o tři roky později. Čekám, kdy z ní bude chtít udělat kluka. Nechci teď
spekulovat o důvodech adopce, proč se tak žena rozhodne, zcela jistě to bude navenek něco
bohulibého, jako dětí je i beze mne příliš mnoho a nechci dále ničit svým porodem planetu. Skutečně
to bude zřejmě spíš něco jako, musela bych na chvíli odložit kariéru, měla bych břicho, není to vůbec
sexy a tak podobně. Ale jak říkám, nechci spekulovat.

A tak se Charlize rozhodla pro něco neobvyklého, jako když si jdete vybírat kotě. Černošský
chlapeček byl evidentně nejlepší, ale ne dost dobrý. A tak ho paní hééérečka začala oblékat do
holčičích šatů, cpát mu paruky a říkat mu, jak moc není chlapeček a jak moc mu to jako holčičce
sluší. Kdyby to věděl, možná by radši zůstal v africké buši s lukem a šípem. Ale jako kluk. Nevím, jak
daleko chce dotyčná paní v jeho transformaci zajít, ale může se taky stát, že skončí nenávratně
poškozený jako neplodný mrzák narvaný hormony a čůrat bude už vždycky jen v sedě.
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A přesně k těmto zvrácenostem tato progresivní ideologie vede. Zkrátka máte na dítě „nárok“ a
basta. A taky máte evidentně „nárok“ si s ním dělat, co chcete. Jelikož když ho ve třech letech
přesvědčíte, že je letadlo, začne v šesti, až se naučí číst, shánět kerosin. Ne, opravdu to není legrace
a opravdu není všechno lepší, než dítě bez rodičů. Na státní klinice v anglickém Tavistocku by mohly
ty ořezané děti vyprávět.

Proto jsem proti manželství pro všechny a všechno, včetně jejich práv adoptovat si, nebo nechat si
vyrobit děti na zakázku. Je to odporný byznys a jen a jen zájmová lobby. Nikoliv ve prospěch, ale na
úkor těch dětí. Je mi opravdu fuk, jak pošahaná je tahle generace progresivistů, každopádně
evolučně je to evidentně slepá linka, a mělo by to taky tak zůstat. Ne oblbovat systém a nutit nás
všechny k tomu, že tohle je normální, že tak to má být, vyrábět podobně postižené a nešťastné
jedince, a tak to musíme respektovat.

A každý, kdo toto podporuje, je stejně zvrácený jako oni. Bez výjimky.

 

MOJE DĚTSTVÍ BYLO ZNIČENO. CHLOE COLEOVÁ HOVOŘÍ O
TRANSGENDER OPERACÍCH.

Chloe Coleová je 19. letá de-tranzitérka (tzn. procházela tzv. tranzicí – přechodem na opačné
pohlaví, a pak přestala a nyní se „vrací” zpátky ke svému biologickému pohlaví). S přechodem začala
ve 12 letech, ve 13 letech užívala blokátory puberty a testosteron a v 15 letech podstoupila dvojitou
mastektomii. Nyní je silnou zastánkyní boje proti genderové ideologii. Zde vystupuje ve sněmovním
podvýboru.

 

 

PŘÍBĚH DETRANZICE: CO JÍ LÉKAŘI NEŘEKLI.

Chloe Coleová je dívka, která uvěřila transgender ideologii a tomu, že jí pomůže se cítit lépe, pokud

https://www.nespokojeny.cz/wp-content/uploads/Charlize_Theron_trans_dite.jpg


udělá „tranzici” na chlapce. Lékaři a terapeuti jí doporučili brát blokátory puberty a hormony. Po
letech zjistila, že udělala chybu a upustila od braní léků a podstupuje tzv. „detranzici”. Nyní veřejně
varuje před riziky a nebezpečím transgender ideologie.

 

Abychom měli lepší představu, o čem se tady vlastně bavíme… Ve videu níže říká „doktorka“
jedenáctiletému Joeovi, že nyní je ideální čas začít užívat blokátory puberty, aby se stal
transgenderem. K smrti vyděšené nebohé dítě udělá cokoliv, aby potěšilo svou matku, která moc
chtěla holčičku. Při proceduře zavádění blokátorů chlapec křičí bolestí, jeho matka je šťastná a
usmívá se. „Často si myslím, že kdyby se to stalo před 20 lety, nemohla bych jí dát blokátory a
musela by projít mužskou pubertou. Děsí mě to. Ani nevím, jestli by přežila mužskou pubertu,“ říká
tato stvůra.
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